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Protokoll från 
 

Årsmöte i Stegerholmens badförening 2014 
 

Tidpunkt: Tisdag 15 april 2014 kl 19   

Plats:  Strandhuset vid Stegerholmsbadet 

 

Närvarande enligt röstlängden 19 personer, representerande 16 andelar (nr 4, 7, 8, 14, 19, 21, 

22, 25, 34, 38, 39, 42, 46, 50, 53 och 56). 

 

Föreningens vice ordförande, Claes Lind, hälsade välkommen och öppnade årsmötet. 

 

§ 

 

1. Val av ordförande vid mötet 

Claes Lind (andel nr 21) valdes. 

   

2. Anmälan av ordförandens val av protokollförare 

Lennart Petrén (andel nr 14), sekreterare i föreningen. 

 

3. Godkännande av röstlängden  

Närvaron kontrollerades. Därefter godkändes röstlängden. 

   

4. Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes utan ändringar. 

   

5. Val av två personer att jämte ordföranden justera protokollet 

Ragnhild Berglund (andel nr 50) och Gun-Britt Eliasson (andel nr 39) valdes. 

 

6. Fråga om kallelse behörigen skett 

Mötet menade att så var fallet. 

 

7. Styrelsens årsredovisning 

Ordförande föredrog verksamhetsberättelsen (bilaga 1) och föreningens kassör, Ulla 

Örn (andel nr 7), presenterade den ekonomiska redovisningen för 2013 (bilaga 2 o 3).  

 

8. Revisorernas berättelse 

Revisorerna föredrog sin berättelse (bilaga 4) och föreslog ansvarsfrihet för styrelsen. 

 

9. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning 

Resultat- och balansräkningarna fastställdes. 

 

10. Beslut i anledning av föreningens vinst eller förlust enligt fastställd balansräkning 

Beslöts om balansering i ny räkning. 

 

11. Beslut i fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Mötet beslöt att ge styrelsen ansvarsfrihet. 
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12. Redovisning av verksamhetsplan för kommande år  

 Mötesordförande föredrog styrelsens verksamhetsplan för 2014 (bilaga 5). 

 

13. Fråga om arvoden för kommande år 

 Mötet beslöt, i enlighet med styrelsens förslag, om oförändrade arvoden (ordförande, 

sekreterare och kassör – 700 kr; övriga ledamöter – 300 kr; suppleant – 150 kr; revisor – 

100 kr). 

 

14. Val av styrelseledamöter och suppleanter 

 Valberedningen, Heidar Hilmarsson och Ingmar Svenungson, redogjorde för sitt arbete 

och presenterade sitt förslag. Mötet beslöt i enlighet med förslaget: 

Till kassör valdes Pia Haddeland (andel nr 13) – nyval, 2 år  

Till ordinarie ledamot valdes Leif Bågenholm (andel nr 25) – omval, 2 år 

Till ordinarie ledamot valdes Claes Lind (andel nr 21) – omval, 2 år  

Till suppleanter valdes Björn Ekberg (andel nr 56) – omval, 1 år – och Maria Barenfeld 

(andel nr 54) – nyval, 1 år. 

 

15. Val av revisor och suppleant 

 Valberedningens förslag presenterades.  Mötet beslöt i enlighet med förslaget: 

Till revisor valdes Ragnhild Berglund (andel nr 50) – nyval, 1 år – och till 

revisorssuppleant valdes Inger Lindahl (andel nr 42) – omval, 1 år. 

  

16. Val av valberedning 

 Omval av Heidar Hilmarsson (andel nr 50) föreslogs och mötet beslöt i enlighet därmed. 

Styrelse fick i uppdrag att utse ytterligare en person till valberedningen. 

 

17. Fastställande av badavgifter med mera 

 Mötet beslöt, i enlighet med styrelsens förslag, om oförändrade avgifter för bad och 

parkering. Badkort kostar 500 kr, parkeringskort 700 kr och kombikort 950 kr (vid köp i 

kiosken är priserna 50 kr högre). 

 

18. Motioner 

 Inga inkomna. 

 

19. Övriga frågor 

 Strandvärdar: Maria Stokke och Jarand Ullestad är årets strandvärdar. De var 

strandvärdar även sommaren 2012.  

  

 Hemsidan: Björn informerar om problemen med hemsidan och de olika alternativen 

som finns. Han menar att det först och främst måste finnas en person som kan ansvara 

för sidan eftersom det är väldigt viktigt att den är levande och uppdateras kontinuerligt. 

Ragnhild kan tänka sig att ansvara för den om hon blir insatt i det tekniska. Hon menar 

att vi endast behöver en enkel sida som kan användas för information. Designen är inte 

det viktiga. 

 En facebooksida föreslås som alternativ men utestänger då de som inte är med i 

Facebook. 

 Gunnita menar att en sida är viktig för att alla som inte är med på årsmötet ska kunna 

erhålla information om vad som händer.   
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          Midsommarfirandet: Stången kläs på midsommaraftonens förmiddag (kl 10).  

 
Statushöjning av medlemskap: Hur ska vi göra det attraktivare att vara medlem. Inga 

konkreta förslag förs fram. Styrelsen får fortsätta arbeta på frågan.  

En synpunkt är att storleken på kostnaden att utebli från arbetsplikten kontra 

badkortskostnaden ej är rimlig. Ett förslag om att sänka parkeringskortskostnaden för 

medlemmar framförs. 

 
Flotten: Diskussion förs om flottens varande eller inte. Gunnita tar på sig uppdraget att 

undersöka vad försäkringen täcker i fråga om eventuella olyckor på flotte och bryggor 

och även vad det gäller strandhuset. 

 

Markfrågan: Leif uppger att det inte finns något nytt att rapportera. Det är inte längre 

föreningen som ansvarar för vägen. 

Vad det gäller byte av badbarnens strand mot mark utanför staketet har inte kommunen 

hörts ifrån efter att föreningen ville ha en garanti vid eventuell planändring. 

 

Vaktjour: Annika har undersökt olika möjligheter att anlita vaktbolag vid eventuella 

oroligheter på stranden som t.ex. stora mopedgängssamlingar på våren. G4S är ett 

förslag. Det kostar 750 kr i startavgift för ett 5 månaders abonnemang och 1 500 kr vid 

behov av utryckning. Årsmötet beslutar att säga ja till förslaget och testa det en sommar. 

 
 Vårstädningen lördag 10 maj och lördag 24 maj. Kaffe tas med av styrelsen samt 

Kerstin och Inger. Ragnhild tar med till den 24 maj. 

 
 Övrigt:  Ingemar föreslår att nyckeldepositionen för bastunycklarna förverkas. Förslag 

att beslut tas nästa år att ej ha någon deposition samtidigt som låsbyte sker. 

  

 Ragnhild föreslår att köparna av parkeringskort informeras om att grinden till 

parkeringen kommer att vara låst under vintern. 

    

 

20.   Mötet avslutades 

 

 

 

 

 

_____________________________      ____________________________ 
Claes Lind     Lennart Petrén 

Mötesordförande     Sekreterare 

 

 

Justeras 

 

 
 

___________________________________  __________________________________ 

Ragnhild Berglund     Gun-Britt Eliasson 


